
До  

Общински съвет – Шумен 

 

ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 

от Венцислав Венков, 

председател на ПК по култура, културно-историческо наследство, 
интеграционна политика, вероизповедания и медийна политика 

 

Уважаеми колеги, 

През месец февруари 2025 г. в Постоянната комисия по култура 
получихме докладна записка от директора на Симфониета-Шумен Славил 
Димитров. В нея той заявява, че условията, при които работят шуменските 
симфоници, са крайно тежки, главно заради недостига на помещения. 
Липсват стаи за нототека, за гримьорни и солисти, както и за 
администрацията на оркестъра. Членовете на нашата комисия, както и на 
комисията по европроекти, международно сътрудничество и взаимодействие 
с неправителствени организации, посетихме Симфониетата и се уверихме, че 
исканията са повече от основателни. 

В това време Симфониетата реализира един изключително успешен 
творчески сезон, с участието на диригенти и изпълнители от световна класа. 
Впечатлението, което оставяме у тях, е меко казано много лошо.  

На среща на членовете на нашата комисия с кмета проф. Христо 
Христов на 23.05. 2025 г. стана ясно, че администрацията също изпитва остра 
нужда от работни помещения, за да извършва ежедневната си дейност. 

Един от възможните начини за решаване на тези проблеми е да бъдат 
освободени помещенията, които се заемат от години от Областната служба 
„Земеделие“-Шумен. 

Каква е хронологията на тяхното пребиваване в сградата на община 
Шумен? 

Дирекцията е  настанена в общинските помещения преди повече от 25 
години. Не заплаща наем, за тяхна сметка са само консумативите. Всяка 



година Общинският съвет гласува едногодишен договор за оставането и в 14 
помещения с обща площ от 285 кв.м. 

Договорът с въпросната институция е съгласно чл.12, ал.3 от ЗОС и 
чл.11, ал.2 от НРПУРОИ. Последният договор с тях е изтекъл на 25 февруари 
т.г. и не е подновяван. С писмо от 03.03.2025 г. министърът на земеделието 
моли да бъде подписан нов договор, до намирането на подходяща сграда. 
Според договора между общината и  структурата на Министерството на 
земеделието, раздел Трети, чл.10, от 26.02.2024 г., след изтичането му, те 
трябва да ни бъдат незабавно предадени. 

На 28.03.2025 г. Христов е отговорил, че разрешава ползването на 
помещенията до края на месец юни. т.г., когато приключва кампанията за 
директни плащания. 

Нямам информация да са предприети действия за преместване, а 
извънредният срок за ползване изтича на 30 юни, затова предлагам на 
Общинския съвет да вземе следното  

РЕШЕНИЕ: 

1. Упълномощава кмета на община Шумен проф. Христо Христов да 
извърши всички необходими правни и фактически действия за 
предаване на владението на помещенията N 102, 104, 106, 107, 108, 109, 
111, 115 и 120, 103, 103А, 105, 109А и 113 с обща площ 285.17кв.м. от 
първия етаж на административната сграда на община Шумен, находяща 
се на бул.“Славянски‘ N 17 , гр.Шумен, заемани след изтичане на срока 
на договора за ползване от Областна дирекция „Земеделие“Шумен, 
включително изпращане на уведомление до същата с цел предаване на 
владението в срок до 30дни   на описаните по-горе помещения.    

2. Възлага на кмета на община Шумен да уведоми незабавно министърът 
на земеделието и храните за настоящето  решение. 

3. Възлага на кмета на Община Шумен да докладва пред Общински съвет 
–Шумен за изпълнението на настоящото решение в срок до 30.09.2025г. 

 

 

                                                                                        С уважение: 

В. Венков                                                     


